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ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟ 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΘEMA: ΔΕΝ ΕΧΩ ΟΞΥΓΟΝΟ: Το λαθρεμπόριο καυσίμων και επικίνδυνων υλών στο 

σιδηροδρομικό δίκτυο της χώρας και η ασφάλεια του επιβατικού κοινού (κατατίθεται 

για 6η φορά, μετά από 5 αρνήσεις σας απάντησής σας) 

 

Κύριε Πρωθυπουργέ, κύριε Μητσοτάκη, 

 

Το Έγκλημα των Τεμπών βρίσκεται στο επίκεντρο μιας παλλαϊκής κινητοποίησης, με 

αίτημα την απονομή Δικαιοσύνης, τον τερματισμό της κυβερνητικής συγκάλυψης, την 

λογοδοσία του κ. Τασούλα για το «θάψιμο» δικογραφιών και την τιμωρία των ενόχων.    

 

Χθες στο Σύνταγμα, μπροστά από τη Βουλή, και σε όλες τις πόλεις της Ελλάδας 

αλλά και στο εξωτερικό, συγκεντρώθηκαν εκατοντάδες χιλιάδες κόσμου, φωνάζοντας 

«Δικαιοσύνη» με έναυσμα τη φράση «Δεν έχω οξυγόνο» που ακούγεται να λέει, 

απεγνωσμένα, νεαρή κοπέλα στο τρένο, η οποία επέζησε της σύγκρουσης στα Τέμπη 

και κάηκε ζωντανή από την έκρηξη του παράνομου φορτίου που μετέφερε η εμπορική 

αμαξοστοιχία.  

 

Ήδη είναι στοιχειοθετημένο ότι 30 από τα θύματα του εγκλήματος των Τεμπών 

δεν σκοτώθηκαν από τη σύγκρουση αλλά πέθαναν από την έκρηξη  του παράνομου 

φορτίου, για το οποίο εσείς, στην πρώτη σας συνέντευξη μετά το Έγκλημα των 

Τεμπών, διαβεβαιώνατε ότι δεν υπήρξε, δηλώνοντας μάλιστα ότι «γνωρίζετε ακριβώς 

τι μετέφερε η εμπορική αμαξοστοιχία» και κάνοντας λόγο για «θεωρίες συνωμοσίας».    

 

Ο σημερινός Υπουργός Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών Κ. Χατζηδάκης στο 

παρελθόν, με αφορμή σοβαρό σιδηροδρομικό ατύχημα στον Μπράλο, το 2008,  

συνομολόγησε την δράση κυκλωμάτων λαθρεμπορίου, εξαγγέλλοντας ότι θα προβεί 

στις δέουσες και οφειλόμενες ενέργειες για την αντιμετώπισή τους. Έκτοτε δεν έχουν 

δημοσιοποιηθεί από πλευράς ΟΣΕ, Υπουργείου ή Κυβέρνησης στοιχεία για την 

αντιμετώπιση και εξάλειψη της εγκληματικής, παράνομης και κινδυνώδους αυτής 

δραστηριότητας. 

 

Με δεδομένο ότι στο Έγκλημα των Τεμπών αντικείμενο έρευνας μεταξύ άλλων 

αποτελούν το φορτίο της εμπλεκόμενης εμπορικής αμαξοστοιχίας, τα αίτια της 

ισχυρής έκρηξης και η αιτιώδης σύνδεσή της με θανάτους επιβατών, για τα οποία ήδη 

στις 18/11/2024, χάρη στις ακατάπαυστες προσπάθειες των οικογενειών και του 

Τύπου, η Εισαγγελέας του Αρείου Πάγου παρήγγειλε κατεπείγουσα έρευνα, 

 

Με δεδομένο ότι ερευνάται απόπειρα συγκάλυψης του εγκλήματος, με την 

πρωτοφανή εκσκαφή και επιχωμάτωση (μπάζωμα) του τόπου του εγκλήματος χωρίς 

περισυλλογή κρίσιμων       στοιχείων από τις αρμόδιες αρχές, 
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Με δεδομένο ότι σε συνέντευξή σας λίγες ημέρες μετά το έγκλημα δηλώσατε ότι 

είστε σε  θέση να γνωρίζετε ακριβώς τι μετέφερε η εμπλεκόμενη στο έγκλημα εμπορική 

αμαξοστοιχία, ο        δε οδηγός της υπήρξε εθελοντής στο γραφείο σας, 

 

Με δεδομένο ότι οι Υπουργοί σας κκ. Χατζηδάκης και Σταϊκούρας αποφεύγουν 

με  προσχήματα την απάντηση, ενώ ο Υφυπουργός Ταχιάος, απαντώντας σε επίκαιρη 

ερώτησή μου προς τον κ. Σταϊκούρα, δήλωσε ότι «η Δικαιοσύνη δεν έχει ζητήσει 

στοιχεία από το Υπουργείο Μεταφορών» (!), ενώ σήμερα ο Υφυπουργός Υποδομών 

και Μεταφορών Β. Οικονόμου δήλωνε ότι «έχετε πάρει μέτρα για το λαθρεμπόριο», 

 

Με δεδομένες τις σοκαριστικές αποκαλύψεις ηχητικού υλικού από επιβάτες 

εντός της επιβατικής αμαξοστοιχίας και την νέα επιστημονική μελέτη-Έκθεση 

Κοκοτσάκη, που παραπέμπει ευθέως και με τεκμηριωμένο επιστημονικά τρόπο σε 

παράνομο φορτίο, την ύπαρξη και μεταφορά του οποίου αποκλείσατε 

κατηγορηματικά ήδη από τις πρώτες ημέρες μετά το Έγκλημα των Τεμπών, 

 

Με δεδομένες τις πρόσφατες παρεμβάσεις σας στην ιατροδικαστική λειτουργία, 

με προφανή στόχο τον έλεγχο των ιατροδικαστικών ευρημάτων στο Έγκλημα των 

Τεμπών,    

ΕΡΩΤΑΣΘΕ 

 

1.- Υπάρχει κύκλωμα λαθρεμπορίου στον σιδηρόδρομο ; Σε ποιες ακριβώς ενέργειες έχει 

προβεί η Κυβέρνησή σας διαχρονικά, από το έτος 2019 μέχρι σήμερα για να 

αντιμετωπίσει και να εξαλείψει την δράση κυκλωμάτων λαθρεμπορίου καυσίμων και 

επικίνδυνων υλών και με ποια αποτελέσματα; 

 

2.- Σε πόσες και ποιες περιπτώσεις έχει επιληφθεί η Ελληνική Δικαιοσύνη για τα θέματα  

λαθρεμπορίου παρανόμων και επικίνδυνων υλών στις σιδηροδρομικές μεταφορές; 

Έχετε εγχειρίσει ή θα εγχειρίσετε τα ειδικότερα στοιχεία στον Εφέτη Ειδικό Ανακριτή 

που ερευνά το Έγκλημα των Τεμπών; Πως εξηγείτε την άρνησή της Κυβέρνησής σας να 

χρησιμοποιήσει την λέξη «Έγκλημα» για τα Τέμπη;     

  

      Αθήνα, 27/1/2025  

 

 

      Ζωή  Ν. Κωνσταντοπούλου 

Πρόεδρος της Κ.Ο της Πλεύσης Ελευθερίας   
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